
Høringssvar fra formand fra beboerrådet i Dolmer Have – Ny ressourcetildelingsmodel for 
botilbud og bofællesskaber på Socialområdet 
 
Jeg synes at det giver god mening, da man skal have støtte efter det der er behov for og pengene 
skal selvfølgelig følge med.  
 
Det er godt at der kommer mere fokus på det. 
 
Jacob Erland 
Formand, Beboerråd i Dolmer Have 


